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Защо говорим за това?

Много хора днес се замислят за жестокостта, която проявяваме към животните.

Човечеството е станало наистина многобройно. И месото, което хората консумират, не расте по дърветата.

То идва от животни, които първо трябва да бъдат убити. Това само по себе си е достатъчно, за да направи мнозина вегетарианци. Но има и друг
проблем. Многобройното човечество яде толкова много месо, че животните не могат да бъдат отглеждани в селски дворове, където да живеят горе-
долу нормално, докато дойде последният им ден. Много хора смятат промишленото отглеждане на животни за месо за жестокост. Освен всичко друго
то води до значително замърсяване на природата.

Някои хора реагират на това, като стават вегетарианци. Повечето обаче продължават да ядат месо - защото обичат или защото смятат, че
вегетарианската диета няма да им се отрази добре.

Отскоро в Сингапур, а съвсем отскоро и в Съединените щати има вариант, който сякаш позволява да се яде месо без жестокост. Става въпрос за
пилешко месо, отгледано в лаборатория. То се получава чрез подаване на хранителни вещества на животински клетки в контейнери от неръждаема
стомана. Самите клетки идват от тъкани, отделени от живи животни и след това обработени, за да се възпроизвеждат.

Собствениците на компанията Good Meat ("Добро месо") се надяват други страни също да разрешат продажбата на продукта им. Засега в
Европейския съюз това не е разрешено.
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